
Overzicht toezeggingen/vragen Tussenrapportage 2018

Nr Fractie Bron Vraagstelling Antwoord

1 CDA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

De laatste cijfers i.v.m. de septembercirculaire. Dit wordt bnnenkort via een raadmededeling toegelicht.

2 VVD Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

De ‘minnetjes’ werken verwarrend. Zij informeert bij de controllers waarom dit zo is en of dit 

anders kan. 

In ons huidig financieel pakket wordt hiermee gewerkt. In het nieuwe financieel pakket is deze methodiek niet meer van toepassing en kan dit 

op een andere manier worden gepresenteerd. We zullen dit meenemen in de Planning & Control Cycles van 2019.

3 PvdA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Overzicht van de redenen van vertraging op de volgende projecten: toekomstvisie, de 

actualisatie welstandsbeleidsplan, het stimuleren- innovatieplan en marketing- en 

promotieplan.

Toekomstvisie: De planning in de Begroting 2018 was om in het derde kwartaal van 2018 te starten met de voorbereidingen voor het opstellen 

van een Toekomstvisie. De voorbereidingen zijn inmiddels gestart. Er is geen sprake van vertraging op dit dossier.

Welstandsbeleidsplan: In verband met het opschuiven van o.a. de omgevingswet wordt ook het welstandsbeleidsplan opgeschoven. De 

aansluiting op de omgevingswet komt dan beter tot zijn recht.

Het stimuleren- innovatieplan: Het innovatiefonds blijkt nog niet eenduidig te zijn uitgedacht en vereist een zorgvuldig afstemmingsproces met 

Provincie en AFC.

Marketing- en promotieplan: Wacht op de toekomstvisie (zie raadsmededeling 17 april 2018).

4 Volkspartij Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Vraagt na wat de exacte planning is op het woonwagenbeleid i.v.m. de toezegging om het dit 

najaar gereed te hebben. 

Raadsmedeling volgt begin nov. 2018 met daarbij een herijkte projectopdracht, planning en berichtgeving over de voortgang. In de 

achterliggende periode is ingezet op het creëren van draagvlak voor het (concept) beleid dat eerder begin dit jaar aan de gemeenteraad is 

aangeboden. Dit overeenkomstig de opdracht van de raad eerder dit jaar. Uitgangspunt is dat het aangescherpte beleid in januari 2019 ter 

vaststelling aan de raad wordt aangeboden.

5 VVD Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

M.b.t. afvalinzameling hebben er extra ledigingen plaatsgevonden voor 123.000 euro en er is 

minder aangeleverd; dit levert een voordeel van 48.000 euro op. Als containers vaker 

geleegd worden zou je denken dat er ook meer  afval is. Maar dit is niet zo. Hoe zit dit?

1. De aanbestedingsresultaten voor de inzameling van GFT, Restafval en Plastic verpakkingen/drankenkartons vielen (door de aantrekkende 

economie) veel hoger uit dan waren begroot.  Dit verklaart grotendeels de meerkosten. De hoeveelheid restafval had hier geen invloed op. 

2. Anderzijds waren de ondergrondse restafvalcontainers de eerste maanden niet voorzien van het vulgraadsysteem waardoor de containers 

vaker geledigd zijn.  

6 VVD Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Een nadere toelichting op het verloop van de BUIG gelden. Dit wordt binnenkort via een raadmededeling toegelicht.

7 PvdA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Een nadere toelichting op het proces en de termijnen m.b.t. de verbetering van het 

Jeugdhonk. 

 In het collegeprogramma van het voorgaande college heeft de verbetering van het jeugdhonk op de beleidsagenda gestaan. Na een paar 

gesprekken met jongeren bleek dat er wensen waren die op basis van eerste inschatting om een behoorlijke investering zouden vragen 

(variërend van € 60.000 - € 200.000). Dit was aanleiding voor het toenmalige college om eerst een onderzoek/programma van eisen  uit te 

zetten. De jongerenwerker was hiermee belast. Er is in die periode € 5.000 beschikbaar gesteld om een onderzoek te doen naar een 

programma van eisen. In februari 2018 heeft de PvdA de motie “Van jeugdhok naar Jeugdhonk’ ingediend. Op basis hiervan is de actie 

uitgezet om een RIE (risico inventarisatie en evaluatie) uit te voeren voor dit gebouw. De resultaten hiervan zijn in de zomer van 2018 

ontvangen. Hierna is er een aantal zaken concreet al opgepakt.   Van een aantal grotere, mogelijk duurdere, zaken is eerst onderzoek gedaan 

naar de financiële consequenties. De uitkomsten van de financiële vertaalslag zijn begin oktober ontvangen en kunnen binnen de reguliere 

begroting opgevangen worden. Waar mogelijk nog dekking voor nodig is, is het plaatsen van verlichting die aangesloten wordt op de 

openbare verlichting.  De maatregelen om het jeugdhonk op te knappen worden op een zo kort mogelijke termijn  uitgevoerd en wij zullen u 

informeren als ze uitgevoerd zijn.

8 PvdA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Zij geeft een antwoord op de vraag waarom de financiele consequenties van het jeugdhonk 

niet zijn meegenomen in de tussenrapportage. 

De reden waarom de financiële consequenties niet meegenomen zijn in de tussenrapportage is dat ten tijde van het opstellen van de 

tussenrapportage niet bekend was hoe groot het benodigde budget zou zijn. 

9 CDA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Er komt een beleidskader inhuur derden. Algemene toezegging; niet relevant voor de tussenrapportage.

10 PvdA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Indien het door de heer Baali genoemde verschil in de berekening een fout is, wordt deze 

hersteld.  

Dit betreft een afrondingsverschil.

11 PvdA Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Het welstandsbeleid komt in de eerste helft van 2019. Algemene toezegging; niet relevant voor de tussenrapportage.

12 D66 Oordeelvormende 

vergadering 10-10-2018

Indien er afschaling van bewaking/Beveiliging plaats gaat vinden, wordt dit schriftelijk aan de 

gemeenteraad meegedeeld. 

Nadat  het onderzoek  over  de beveiliging van gemeentelijke accommodaties is afgerond zullen we de gemeenteraad informeren over  de 

noodzakelijke maatregelen.


